



14th July 2026

Circular No: 25103

Dear Parents/Guardians,

The Arrangements for the Release of the HKDSE Results in Bad Weather

As the Hong Kong Observatory has issued a special weather advisory indicating that weather will be unstable, the release of HKDSE results will be arranged as follows in the event of bad weather:

Weather condition	Arrangements
Red rainstorm warning signal is still in force at 6:00 am	- The school talk will be held online via Microsoft Teams at 8:00 am. The link will be posted on the Teams e-Notice Board. - The Hong Kong Examinations and Assessment Authority (HKEAA) will continue to release results via SMS at 9:00 am as scheduled^{##}. - Subject to safe conditions, students may obtain physical copies of their Results Notices at school office three hours after the signal is cancelled. Please bring along your ID card / student ID card for verification. (office hour: 08:30 am – 05:00 pm)
Typhoon signal No. 8 or above / Black rainstorm warning signal / ‘Extreme Conditions’ announcement is still in force at 6:00 am	- The school talk will be held online via Microsoft Teams at 8:00 am. The link will be posted on the Teams e-Notice Board. - The HKEAA will postpone the release of Results Notices and the release of results via SMS. Details are as follows: - If the signal is cancelled at or before 1:00 pm - HKEAA will release results via SMS three hours after the signal is cancelled^{##}. - Subject to safe conditions, students may obtain physical copies of their Results Notices at school office three hours after the Typhoon signal No.8 / <u>Red</u> rainstorm warning / ‘Extreme Conditions’ is cancelled. (office hour: 08:30 am – 05:00 pm) - If the signal is cancelled after 1:00 pm - HKEAA will postpone the release of results to 16th July^{##} - Students may obtain physical copies of their Results Notices at school office from 8:30 am on 16th July. Please bring along your ID card / student ID card for verification.

Although the HKEAA will notify students of their results via SMS, the physical Results Notice remains an essential document. Therefore, students should return to school to collect it.

For enquiries, please do not hesitate to contact the General Office at 2711 8175.

Thank you for your attention.

Yours faithfully,

Lee Po Chu, Fiona
Principal



通告編號：25103

敬啟者：

惡劣天氣下的香港中學文憑考試放榜日安排

由於香港天文台發出特別天氣提示，預料明天天氣不穩定，如遇上惡劣天氣，文憑試放榜安排將如下：

天氣情況	安排
紅色暴雨警告信號於上午六時仍正在生效	● 學校講座將改為於上午八時經 Microsoft Teams 於網上舉行。有關連結將會發佈在 Teams 「e-Notice Board」。 ● 香港考試及評核局(考評局)將繼續如期於上午九時透過手機短訊發放成績^{##}。 ● 在安全情況下，學生可於信號取消三小時後，回校務處領取成績通知書實體本。請帶同身份證或學生證以供確認。(辦公時間：上午八時三十分至下午五時正)
八號或以上熱帶氣旋警告信號/黑色暴雨警告信號/「極端情況」公布於上午六時仍正在生效	● 學校講座將改為於上午八時經 Microsoft Teams 於網上舉行。有關連結將會發佈在 Teams 「e-Notice Board」。 ● 考評局將延遲派發成績通知書及透過短訊發放成績。詳情如下： ■ 如信號於下午一時或之前取消： ◆ 考評局將於信號取消三小時後，透過手機短訊發放成績^{##}。 ◆ 在安全情況下，學生可於八號熱帶氣旋警告信號/<u>紅色</u>暴雨警告/「極端情況」公布取消三小時後，回校務處領取成績通知書實體本。請帶同身份證或學生證以供確認。(辦公時間：上午八時三十分至下午五時正) ■ 如信號於下午一時後取消： ◆ 考評局將延遲至 7 月 16 日發放成績^{##}。 ◆ 在安全情況下，學生可於 7 月 16 日上午八時三十分起，回校務處領取成績通知書正本。請帶同身份證或學生證以供確認。

##即使考評局會透過手機短訊通知成績，但實體成績通知書是重要文件，同學應回校領取。

如有疑問，歡迎致電校務處查詢（電話：2711 8175）。

此致
中六級家長

陳瑞祺（喇沙）書院校長
李寶珠 啟

二〇二六年七月十四日